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SLOVENSKO: Kto nečúra s nami, ten čúra…
(asi proti vetru a tam sa vždy očúra).

Pre niektoré naše mainstreamové médiá zjavne platí to povestné, „Kto nejde s nami, ide proti nám“.
Mainstream nás totiž stále „kŕmi“ akýmisi strašidelnými predpoveďami a varovaniami nimi
vybranými „odborníkmi“, s ktorými sa bežný človek, ale ani iní naozajstní odborníci, nedokážu úplne
stotožniť.

Slovenské mainstreamové média sú doslova zavalené informáciami o hrôze menom COVID-19.
Napísalo sa už toho neúrekom a teraz nám najnovšie hrozia všakované jeho mutácie. Nikde sa však
človek nedozvie tú skutočnú pravdu a informácie z druhej strany. Oponentúra je totiž okamžite
blokovaná a tak sa zdá, že vôbec neexistuje. Ak sa náhodou i niekde objaví nejaká nová tvár, tak je to
len kozmetická zmena , pretože aj tá, iba „náhodou“, hovorí to isté ako všetci pred ňou. Proste ako
cez kopirák.

 

Keď sa rúbe les, lietajú triesky. A tie „triesky“ sú ľudia a ich životy

„Opozícia“ sa jednoducho nenosí a takí, ktorí by chceli tvrdiť opak, hoci aj podložený praxou
a vedeckými štúdiami, tak majú jednoducho smolu. Toto vraj nechce nikto počuť! Ale prečo? Prečo sa
nikde neobjaví v diskusii aj „opozícia“, ktorá by si povedala svoje a skúsila argumentami prebiť
jednostranné masírovanie mozgov Slovákov?

To už je tu skutočne loby farmafiriem viac ako skutočná debata podporujúca zdravie Slovákov? To,
čo sa teraz deje okolo pandémie a očkovania je len jeden obraz, no existuje aj ten druhý, ktorý nám
ale vláda, „odborníci“ a najmä mainstreamové média zatajujú. Prečo asi? Aby sa ľudia nedozvedeli
pravdu? Aby nevyšli najavo aj negatíva, pretože doteraz sa prezentujú okolo vakcín iba samé
„pozitíva“? To nás Slovákov majú naozaj za takých hlupákov?

Prečo sa zatajujú počty mŕtvych po vakcinácii a aj počty vážnych zdravotných problémov, ale
zverejňujú sa len odstrašujúce čísla nakazených a mŕtvych na COVID-19? Toto zrejme nechce nikto
počuť! A najmä nie farmafirmy, ktoré si mädlia ruky aké obrovské zisky im z toho plynúa budú
plynúť. Zvykne sa vravieť, že keď sa rúbe les lietajú triesky. Áno, no tie „triesky“ sú ľudia a ich životy.

Povedať, že prínos experimentálnych vakcín je vyšší ako ich negatíva je zvrátené. Vedci vraj stále
bojujú s dezinformáciami, no tu sa doslova núka otázka – akí vedci? Tí, ktorí si tvrdia stále len to
svoje a berú ako dezinformácie tvrdenia iných vedcov, ktorí sa na očkovanie a najmä na
experimentálne vakcíny pozerajú inou, ako nimi zvrátenou optikou?

 

Musíme ako za socializmu počúvať len jednu stranu a jednu pravdu?

Vakcíny a vakcinácia majú aj odvrátenú stránku, tak prečo o nej nehovoriť? Či moc peňazí niektorých
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farmafirmami platených odborníkov je viac ako pravda, ktorú si zaslúži počuť každý človek? Ktorými
dezinformáciami bojujú niektorí vedci, ktorí svoje tvrdenia majú podložené štúdiami, bádaním či
vlastnými skúsenosťami? Zvykne sa tiež hovoriť že tam, kde sa stretnú traja právnici sa riešia až štyri
právne názory. Rovnaké ale platí aj u lekárov a vedcov.

A opäť otázka pre mainstream: Prečo si nevypočujeme aj tú druhú stranu? Či musíme ako za
socializmu počúvať len jednu stranu, jednu ideológiu a jednu pravdu? A práve preto tie
dezinformácie od niektorých obyčajných ľudí, ktorí sú nútení hľadať opačné názory kade-tade po
internete. Ak by sa im ponúkla možnosť vypočuť si objektívne názory z oboch táborov a nechať ich sa
slobodne rozhodnúť, nebola by práve toto demokracia?

Pre tých, ktorí prišli po minuloročných voľbách k moci, a ktorí sa oháňali práve tou demokraciou by
to ale demokracia nebola. Tá sa totiž z našich životov aj ich zásluhou pomaly vytráca. Nikto netvrdí,
že profesor Krčméry nemá v niečom pravdu a že nie je odborník, no on už toľkokrát zmenil svoje
tvrdenia, že mu dnes verí už len málokto. A ostatní? Jarčuška? Sabaka? Bražinová? Alebo Visolajský
či Šóth? Len títo majú pravdu? Koľkí z nich sú na výplatných páskach farmafiriem. Tí určite nebudú
spievať proti svojim mecenášom.

Prečo si nevypočuť aj „opozíciu“ ako Lipták, Bukovský, Marec či Lakota. Áno, možno by si Slováci
pretierali oči čo by sa dozvedeli, ba možno by mali v hlavých ešte väčší chaos ako majú teraz, no
aspoň by poznali, že veci nie sú len čierne alebo biele, ale že majú na výber, a že doteraz neboli na
COVID-19 liečení, ale daní napospas lekárov a zdravotným sestrám v nemocniciach, ktorí síce robili
čo mohli, no v tisíckach prípadov už boli bezmocní. Takže páni „demokrati“ v koalícii, teda vo vláde
aj v parlamente, ale aj tí v mainstreamoch, je vám vôňa peňazí viac ako ľudské životy?


